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Abstract (en)
The reinforcing cage (13) for overground and/or underground construction possesses reinforcing clips (16) and static concrete-steel sections (20).
The reinforcing sections (20) are welded, in the region of the lock, to at least one common centring and assembly section (14, 17) and, outside this
region, to at least one further common centring and assembly section (15, 18) to form a reinforcing-clip group (11) with aligned reinforcing clips (16).
The reinforcing-clip group (11) is connected to the static concrete-steel sections (20) at predetermined locations to form the reinforcing cage (13).
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Abstract (de)
Der Bewehrungskorb (13) für den Hoch- und/oder den Tiefbau weist Bewehrungsbügel (16) und statische Betonstahlprofile (20) auf. Die
Bewehrungsprofile (20) sind im Bereich des Schlosses mit mindestens einem gemeinsamen Zentrier- und Montageprofil (14, 17) und außerhalb
dieses Bereiches mit mindestens einem weiteren gemeinsamen Zentrier- und Montageprofil (15, 18) zu einer Bewehrungsbügelgruppe (11)
mit ausgerichteten Bewehrungsbügeln (16) verschweißt. Die Bewehrungsbügelgruppe (11) ist mit den statischen Betonstahlprofilen (20) an
vorgegebenen Stellen zu dem Bewehrungskorb (13) verbunden.
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